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Styremøte #2-2024
Protokoll

Dato:
Tid:

05.04.2024
18:00

Emne: Styremøte #2-2024

Plassering: Gardermoen Quality

Tilstede: Helene Bjørnø (HB), Vegard Mehammer Eidsmo (VME), Sten Rune
Myrland (SRM), Anders Emil Hustoft (AEH), Anna Moxnes (AM), Siri
Christiansen (SC) og Ellen Aasgaard (EA)
Fra administrasjonen: Knut Lien (KL) (referent)

Ikke møtt:

Agenda

SAK Beskrivelse Ansvar Type

1 Godkjenning av innkalling, agenda 2/24 og protokoll
1/24

Alle Beslutning

2 Habilitetsvurdering for møtet Alle Beslutning

3 Ledermøte - agenda Alle Diskusjon/Beslutning

4 NM 2025 - utlysning (datoer) Alle Beslutning

5 Orientering fra NLF styremøte HB Orientering

6 Orientering fra ungdomskomiteen VME Orientering

7 Økonomi KL Orientering

8 Evt. Alle

9 Neste møte Alle Beslutning
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Protokoll

Sak Beskrivelse Type

1 Godkjenne innkalling og agenda styremøte #2-2024 og protokoll styremøte #1-2024.

Vedtak:
Innkalling og agenda styremøte #2-2024 godkjent

Innhold til protokoll fra styremøte #1-2024 utsendt for kommentarer og godkjent tidligere.

Beslutning

2 Habilitetsvurdering for møtet

Styret vurderte møtedeltagerne til å være habilie i alle sakene på agendaen.

Beslutning

3 Ledermøte 6.april

Agenda for ledermøte ble gjennomgått og vedtatt

Diskusjon/bes
lutning

4 NM 2025 - utlysning (datoer)

Kommentarer, forslag, utdypninger:
EM 2025 starter 27.august og NM bør være avsluttet min 14 dager før dette starter

Vedtak:
Innendørs NM 2025 ønskes arrangert i tidsrommet 7.-16.mars 2025
Utendørs NM 2025 ønskes arrangert i uke 30 eller 31 2025

Datoer er tentative og kan diskuteres hvis det er vanskelig med tidsrommene angitt ovenfor

Beslutning

5 Orientering fra NLF styremøte

Helene orienterte fra NLF sitt styremøte hvor det ble presentert og diskutert omkring ny
organisasjonsstruktur i NLF. Det vil på neste ting bli presentert et forslag for ny struktur.

Styret tok orienteringen til etterretning

Orientering

6 Orientering fra ungdomskomiteen

Intet

Orientering

7 Økonomi

Kommentarer, forslag, utdypninger:

Resultatet pr 31.desember vil avhenge av hvor mye som blir aktivert og hvor mye som blir direkte
kostnadsført i forbindelse med rehabilitering på Østre Æra. Med kr. 1.450.000 i direkte
kostnadsføring ligger det an til et overskudd i størrelsesorden kr. 380.000

Styret tok orienteringen til etterretning

Orientering
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8 Evt.

Intet

9 Neste møte

Blir besluttet via Doodle men tentativt i løpet av mai
Møtet avsluttet kl. 1958

Knut Lien
Fagsjef/referent

Beslutning


